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Spørgsmål nr. 1058 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg:

”Ministeren bedes redegøre for udviklingen i politiets ressour-
ceforbrug anvendt til bevogtning eller beskyttelse af udryk-
ningskøretøjer over de seneste ti år, opgjort per år. Er dette ik-
ke muligt at opgøre, bedes ministeren alternativt oplyse antal-
let af tilfælde hvor bevogtning eller beskyttelse af udryknings-
køretøjer har fundet sted inden for de seneste ti år, opgjort pr. 
år.”

Svar:

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet føl-

gende udtalelse fra Rigspolitiet, hvortil der henvises:  

”Rigspolitiet kan oplyse, at det ikke umiddelbart er muligt at 
opgøre politiets ressourceforbrug anvendt til bevogtning eller 
beskyttelse af udrykningskøretøjer over de seneste ti år. Tilsva-
rende er det heller ikke muligt at opgøre antallet af tilfælde, 
hvor bevogtning eller beskyttelse af udrykningskøretøjer har 
fundet sted inden for de seneste ti år.”


